

# 合肥市公司登记证玻利维亚大使馆认证需要多久

产品名称	合肥市公司登记证玻利维亚大使馆认证需要多久
公司名称	深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部
价格	122.00/份
规格参数	
公司地址	深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B栋1楼
联系电话	15913941040

## 产品详情

手续烦琐费用高？简化办理流程；手续简单；我们确保签发的证书在目的地畅通无阻！期待与您合作！

玻利维亚公司登记证大使馆认证Bolivian company registration certificate embassy certification

我国内地文书送国外使用，办-理领事认证对文书有何要求？

答：根据司法部有关规定，涉外公证/书只能由涉外公证处出具，在证词、格式、用纸等方面都有专门规定，而且必须有译文。普通公证/书不能办-理领事认证，不能送往国外使用。此外，对申请办-理领事认证的涉外公证/书和商业文书，不同的文书使用国驻华使领馆在审核时有不同的要求。外交部领事司会及时将所掌握的外国使领馆的新要求通报有关文书出证主管机\*关，提醒其在出具文书时考虑文书使用国的相关要求。因此，当事人在向有关机构申请出具文书时，应该明确告知文书拟送往使用的country、使用目的及其他相关信息，以便相关机构准确出。

Question: What are the materials required for the certification of foreign-related commercial documents?

Answer: The following materials are required:

- 1) Fill in the "Application Form for Certification of Foreign-related Commercial Documents", affix the company seal, and sign the sponsor.
- 2) Provide the originals and copies of the documents to be certified, as well as true and valid supporting materials.

Commercial INV certification generally requires: original export declaration pre-recorded form or original customs declaration form, original export contract or formal INV, copy of letter of credit.

The certification of packing list and weight list generally requires: the original export contract or formal invoice, and a copy of the bill of lading.

Points to note when signing the embassy certificate of origin:

A: The company name in column 1 and column 1 of the certificate of origin must match, and the company name on the CI must match the company covered.

B: If there is any error in the content of column 6-10 in the certificate of origin, it cannot be changed, and the order can only be reissued.

C: Hong Kong has special requirements: certificate of origin, whether it is an agency or a Hong Kong company! You need to fill in the company name and address; mark and product name must not appear in untranslatable English or company LOGO.

D: The issuing date of the certificate of origin cannot be earlier than the CI date.

E: The consignee must have a detailed company name and address;

F: In the 8th column of the certificate of origin, four digits are required, but even numbers such as six digits, eight digits, and ten digits are also acceptable according to the requirements of the letter of credit customer.

产地证大使馆加签认证需注意的地方：

A:产地证中第1栏与1栏的公司名称必须相符，CI上公司名称与所盖公司也需相符。

B:产地证中第6-10栏的内容如有错不能更改、只能重新出单。

C:香港有特殊要求：产地证栏，不管是代理公司还是香港公司！都需要填公司名以及地址；唛头以及品名不能出现不能翻译的英文或是公司LOGO。

D:产地证签发日期不能早于CI日期。

E:收货人要有详细公司名及地址；

F:产地证第8栏，要求打四位,但根据信用证客户要求打六位、八位、十位等双数也可以。

不予认证的规定.

领事认证是外交或领事机构以country名义进行文书推介和确认的活动。因此，当您的文书中有违反我国及文书使用国法律法规，损害我国主权和尊严及社会公共利益等内容时，认证机关有权不予认证。同时，涉外公证/书、相关证明、单据等不符合《公证法》及《公证程序规则》等有关规定时不予认证。关于领事认证的相关解释权归外交部所有。